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Yepes i Gilabert ressalten la unió del vestidor del Patí Hoquei per assolir l'ascens a Ok Lliga

Els jugadors del Patí Hoquei Club Sant Cugat David Yepes i
Pau Gilabert han visitat el programa 'Esport en Marxa' i han
destacat el suport de l'afició per assolir l'ascens a Ok Lliga.
Els dos jugadors també han recordat els anteriors entrenadors
i jugadors que han ajudat perquè el club pugi a la màxima
categoria de l'hoquei patins estatal. 

Les frases destacades de l'entrevista:

David Yepes:

'A nosaltres algun dia se'ns acabarà a gasolina. Espero que al club se segueixin fent bé les coses i surtin
jugadors pel primer equip'

'El Pablo Aguarón i molts altres jugadors que han passat pel club m'han ensenyat molt i només tinc paraules
d'agraïment per a ells'

'Veure tanta gent que es mou pel nostre somni no es pot pagar. Només podem donar les gràcies'

Pau Gilabert:

'Vull agrair a tota la gent que va venir. El @phcsc és un club molt familiar i això és important'                          
                                          '

'L'any passat va ser una decepció molt gran però ens havíem d'aixecar i és el que hem fet. Teníem clar que
havíem d'anar a a Alpicat a guanyar' '

'Som un grup jove i més que companys som amics, tothom és molt bona gent. Això és clau per entendre l'èxit'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/ent_esports/136869.html
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